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Odpowiadając na interpelację w sprawie zorganizowania akcji obdarowania mieszkańców 

Ciechanowa biało-czerwonymi flagami uprzejmie informuję, iż  podejmowane są w tej chwili 

działania mające na celu rozpoznanie rynku ofert  emblematów, gadżetów,  galanterii oraz flag                          

i proporczyków w biało-czerwonych barwach, które będą udostępniane organizatorom wydarzeń 

społecznych, kulturalnych i sportowych  w bieżącym roku.  

 


